

Government Contracting Disclaimer

IMAGYNEX LLC is a private independent company and does not represent any government entity or official authority in any country.

1. No Representation

The Company does not claim any governmental status or official affiliation.

2. Government Contracts

Any engagement with government entities is conducted only through independent and specific contractual agreements.

3. No Guarantee

The Company does not guarantee acceptance of any government project or award of any tender.

4. Liability

The Company bears no responsibility for government decisions or contract outcomes.

5. Disclosure

Clients are responsible for verifying governmental requirements prior to contracting.

6. Governing Law

This policy shall be governed by and interpreted in accordance with the laws of the United States of America.



إخلاء مسؤولية التعاقدات الحكومية

تقر إماجينكس ذ.م.م بأنها شركة خاصة مستقلة ولا تمثل أي جهة حكومية أو هيئة رسمية في أي دولة.

1. عدم التمثيل

لا تدعي الشركة امتلاك أي صفة حكومية أو ارتباط رسمي بأي مؤسسة حكومية.

2. التعاقدات الحكومية

أي تعامل مع جهات حكومية يتم فقط بناءً على عقود مستقلة ومحددة تخضع للشروط القانونية الخاصة بها.

3. عدم الضمان

لا تضمن الشركة قبول أي مشروع حكومي أو فوز بأي مناقصة حكومية.

4. المسؤولية

لا تتحمل الشركة أي مسؤولية عن قرارات الجهات الحكومية أو نتائج إجراءات التعاقد.

5. الإفصاح

يتحمل العميل مسؤولية التحقق من المتطلبات الحكومية قبل التعاقد.

6. القانون الحاكم

تخضع هذه السياسة وتُفسَّر وفق قوانين الولايات المتحدة الأمريكية.

